

**Dagsorden for bestyrelsesmøde d. 19. februar, 2024.**

**Mødested og tidspunkt: Tvedåsvej 8, kl. 19.30.**

<b>Indkaldte:</b>
Charlotte Petersen Henrik Petersen Nikolaj Vigholt Skandov Haran Zuckerman Mark Rosenmejer

**Punkter til dagsorden:**

<b>Punkter</b>	<b>Referat</b>
<b>Google docs: der findes en i foreningen.</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Hvorhenne kan vi finde alle tidligere dokumenter?</li><li>- Koder osv.?</li></ul> <b>Sekretærmail?</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Skal den op og køre eller ikke?</li></ul>	Google drev under formandens mail + kasserens mail Linket til drevet deles af Nikolaj via Link til følgende mailadresser: Haran: Mark: Henrik:  Der findes kun de to mails til at kontakte grundejerforeningen.
<b>Indkøb af computer til formandens ting.</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>- Alle bestyrelsens ting kan nemt overleveres ved ferier/bestyrelsesskift og lignende.</li><li>- Det bliver nemmere at sørge for at have alting samlet ét sted, så man undgår rod ved overlevering.</li><li>- Før i tiden havde man ringbind/mapper/lignende; dette er forældet.</li></ul> <p>Mark indkøber computer + taske og opsætter den med Microsoft, og sender kvittering til Nikolaj.</p> <p>Præsenteres på kommende generalforsamling. Omkring 4.000 kr. + Microsoft (årligt gebyr)</p> <p>Nikolaj undersøger om vi kan bestille et betalingskort til grundejerforeningen. / bankskifte til noget billigere / gennemgang + godkendelse af regnskab</p>
<b>Uddelegering af opgaver:</b>  Opfølgning på opgaverne på næste bestyrelsesmøde dato d. 19/3, kl. 19.30	<b>Opdatering af hjemmeside: Haran</b> <i>følger op på, om vi kan bruge eksisterende hjemmeside eller skal have en ny.</i> <ul style="list-style-type: none"><li>- Opdatering af layout</li><li>- Opdatering af bestyrelse m. billeder, adresser, navne</li><li>- Containerdatoer skal ind</li><li>- Vedtægterne</li><li>- Mappe til referater</li></ul>

	<p>Domæne: <a href="https://bricksite.dk/">https://bricksite.dk/</a> (Haran har kode)</p> <p><b>Pjece til nye tilflyttere: Charlotte</b>  <i>Finder tidligere skriv og opdaterer.</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Velkomst</li> <li>- Hvem er bestyrelsen?</li> <li>- Hvad får man? Container + datoer.</li> <li>- Medlemskab er obligatorisk</li> <li>- Henvisning til vedtægter på hjemmeside.</li> </ul> <p><b>Kontakt til ejendomsmæglere i området: Charlotte</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Info om ny formand</li> <li>- Overlevering af formandens mailadresse</li> <li>- Vi ønsker besked ved nye tilflyttere</li> </ul> <p><b>Tjek op på alle medlemmer: Charlotte / Henrik</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Er nye tilflyttere medlem?</li> <li>- Stemmer navne overens m. adresser</li> <li>- Oversigt over hvilke parceller, der mangler tilmelding.</li> </ul>
<b>Generalforsamlingsmøde</b>	<p>Dato: <b>d. 17/3, kl. 09.30</b></p> <p>Indkaldelse: <b>Charlotte står for indkaldelse via. mail + reminder to dage inden selve mødet.</b></p> <p>Dagsorden: <b>Charlotte</b></p> <p>Booking af Arresøhus: <b>Henrik</b>  Indkøb af morgenbrød, pålæg, te, kaffe, engangsservice:  <b>Henrik</b></p>
<b>Punkter fra Nikolaj:</b>	<p>NemID + E-boks login + oprettelse i virk: <b>Henrik / Nikolaj</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi kigger på det ved næste bestyrelsesmøde</li> </ul>
<b>Datoer:</b>	<p><b>Dato for kommende generalforsamlingsmøde: 17/3</b></p> <p><b>Dato for kommende bestyrelsesmøde: 19/3,</b></p>
<b>Punkter til næste møde</b>	<p>Betalingservice – SKAL med næste gang.</p> <p>Hvad gør vi ved nye medlemmer – hvem byder velkommen?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Evt. en magnet til alle medlemmer med få oplysninger?</li> </ul> <p>Juletræstænding</p>

Branddammen

Lukning af den facadeløse, så der ikke kan køres ind

**Informationsstander på Tammosevej/ den facadeløse**  
(Magen til den i Holmegårdsparken)

- Hvem vil være torveholder og kontakte kommunen?

**Hvad ønsker vi fremadrettet?**

Ændringer i gamle og forældede servitutter: Gerne med input fra grundejerforeningsmedlemmerne. Dette kunne være et punkt på kommende grundejerforeningsmøde.